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قیمت نفت خام با نگرانی از کنُدشدن اقتصاد 
چین کاهش یافت

قیمت نفت خام در معاملات امروز دوش��نبه، تحت تأثیر نگرانی 
از کند شدن اقتصاد چین و افزایش تولید نفت خام، سقوط کرد. 
قیمت نفت خام در معاملات امروز، دوشنبه، تحت تأثیر نگرانی 
از کند شدن اقتصاد چین و افزایش تولید نفت خام، سقوط کرد. 
داده های اداره ملی چین دیروز منتش��ر ش��د و نش��ان داد فعالیت 
کارخانجات چین با پایین ترین رش��د در ۱7 ماه اخیر روبرو ش��ده 
است. این نگرانی در کنار آغاز افزایش تولید نفت اوپک پلاس، 
قیمت های نفت را تحت فشار قرار داده است. تا ساعت 9:3۸ به 
وقت تهران، قیمت پیش خرید هر بشکه نفت خام برنت دریای 
ش��مال، بنچ مارک بین المللی قیمت نفت، ۱.0۶ درصد س��قوط 
کرد و به 7۴.۶۱ دلار رس��ید. قیمت پیش خرید هر بش��که نفت 
خام نیمه سنگین آمریکا، دابلیوتی آی 0.93 درصد سقوط کرد و 
به 73.۲۶ دلار بازگشت. رویترز اعلام کرد در ماه جولای تولید 
نفت گروه اوپک پلاس به بالاترین س��طح خود از آوریل ۲0۲0 
رس��یده بوده اس��ت.با اینکه افزایش مبتلایان به کرونای دلتا در 
جهان می توانست قیمت ها را بیش از این پایین بیاورد، کارشناسان 
معتقدند نرخ بالای واکسیناس��یون باعث ش��ده است تا نیازی به 

قرنطینه های گسترده وجود نداشته باشد.

هند ۱۵۰ میلیارد دلار در انرژی های تجدیدپذیر 
سرمایه گذاری می کند

گائ��وراو س��ینگال، مدی��ر بان��ک آو آمری��کای هن��د، می گوید 
صنع��ت انرژی ه��ای تجدیدپذی��ر هند تا س��ال ۲030 ش��اهد 
سرمایه گذاری هایی به ارزش ۱۵0 میلیارد دلار خواهد بود.  گائوراو 
سینگال، مدیر بانک آو آمریکای هند، می گوید صنعت انرژی های 
تجدیدپذیر هند تا س��ال ۲030 ش��اهد س��رمایه گذاری هایی به 
ارزش ۱۵0 میلیارد دلار خواهد بود. آقای سینگال می گوید: این 
س��رمایه گذاری ها طی توافقاتی انجام خواهد ش��د که غول های 
انرژی هند در آنها مشارکت دارند. خبرگزاری بلومبرگ با انتشار 
این س��خنان در گزارش��ی از فروش بخش تجارت انرژی های 
تجدیدپذیر گروه س��افت بانک به »ادانی گرین انرژی« هند به 
ارزش 3.۵ میلیارد دلار خبر داد. شرکت ادانی اعلام کرده است 
این توافق باعث خواهد شد تا این شرکت زودتر به سطح هدف 
تولید ۲۵ گیگاوات انرژی تجدیدپذیر دس��ت پیدا کند. ظرفیت 
تولید انرژی های تجدیدپذیر هند در دهه گذشته به شدت رشد 
کرده اس��ت و از ۲0 گیگاوات انرژی حاصل از مزارع خورش��یدی 
به 9۶ گیگاوات انرژی خورش��یدی، بادی، توربین های کوچک 

آبی و سوخت های زیستی، ارتقا یافته است. 

اخبار كوتاه

زيربنايی

300 شهر کشور با تنش آبی رو به  رو هستند3 برابر منابع دریافتی نیروگاه احداث شده است
مدیرعامل برق حرارتی با تاکید بر اینکه در دولت دوازدهم هر س��اله منابع لازم 
برای احداث هزار مگاوات نیروگاه جدید اختصاص یافته است، گفت: با این وجود 
صنعت تولید برق در این چهار سال با استفاده از شیوه های متعدد مالی توانسته سه 
برابر این رقم)۱۲ هزار مگاوات( ظرفیت جدید وارد مدار کند. محس��ن طرزطلب 
افزود: در دولت دوازدهم بیش از ۱۲ هزار مگاوات به ظرفیت نیروگاه های حرارتی 
کشور افزوده شده که بخشی از طریق احداث ۴۶ واحد نیروگاهی جدید و بخشی 
نیز توسط ارتقای توان عملی و رفع محدودیت تولید واحدهای موجود انجام شده 

اس��ت. وی با اش��اره به افزایش ۵۲ درصدی احداث نیروگاه های حرارتی جدید نس��بت به دولت یازدهم، گفت: در 
چهار س��ال اخیر عملیات اجرایی س��اخت ۱۶ هزار و 309 مگاوات نیروگاه جدید نیز آغاز ش��ده اس��ت که امیدواریم 
با تلاش و حمایت صورت گرفته در دولت س��یزدهم ش��اهد به مدار آن این واحدهای جدید نیروگاهی باش��یم. 
طرزطل��ب ب��ا تاکی��د ب��ر اینکه در این دولت برای بخش تولید برق حدود ۴.3 میلیارد یورو س��رمایه گذاری صورت 
گرفته است، ادامه داد: طی دولت دوازدهم 9 هزار و ۲۶0 مگاوات قرارداد تجاری احداث نیروگاه جدید از طریق 
تامین مالی خارجی)فاینانس( به امضا رس��ید و ضمن اخذ مجوزات مربوطه، قرارداد آن ها نیز مبادله ش��ده بود که 

به دلیل اعمال تحریم های ظالمانه بر علیه کشور فعلا این قراردادها متوقف شده است. 

مدیرعامل شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور گفت: در شرایط کنونی بخشی 
از فلات مرکزی ایران با افزایش شدید دما روبه رو هستند. حمیدرضا جانباز گفت: 
در حال حاضر چیزی بالغ بر حدود 300 ش��هر کش��ور با تنش آبی روبه رو هس��تند 
و میزان عرضه و تقاضای آب در این مناطق متعادل اس��ت. او با اش��اره به اینکه 
در ش��رایط کنونی بخش��ی از فلات مرکزی ایران با افزایش ش��دید دما روبه رو 
هس��تند، ادامه داد: در روز های گذش��ته منابع آب از ذخایر ش��رکت آب و فاضلاب 
تامین شده است و مشکلی برای تامین آب شرب این مناطق وجود ندارد. جانباز 

تصریح کرد:  مش��کل کم آبی در خوزس��تان به دلیل گرمی هوا و مدیریت مخازن آب س��د ها بوده که پایین دس��ت 
رود ها با کم آبی روبه رو ش��ده اند، البته مش��کل دیگر  آب در خوزس��تان برای کش��اورزی و دام بوده و البته برخی از 
روستا ها هم با کم آبی روبه رو شده بودند که دو اقدام در این استان رخ داده که بر مبنای آن، دبی خروجی سد ها 
به گونه ای تنظیم شد که آب به پایین دست برسد و دوم اینکه همه دست اندرکاران برای تامین آب 70۲ روستا 
که مش��کل داش��تند، وارد عمل ش��دند تا آب این روس��تا ها تامین شود. مدیرعامل شرکت مهندسی آب و فاضلاب 
کش��ور گفت: تا پایان امس��ال مش��کل تامین آب ۵00 روس��تا به طور کامل حل می ش��ود و با توجه به مصوبه دولت 

برای تخصیص منابع برای مشکل آب خوزستان پروژه ها به سرعت اجرایی خواهند شد.   

راه و مسكن 

راه

محمودزاده برنامه های آینده را تشریح کرد

ساخت بیش از یک میلیون مسکن ملی 
گروه زيربنايی: معاون وزير راه و شهرسازی در آخرين دقايق 
عمر دولت دوازدهم وعده ساخت يك ميليون و 70 هزار واحد 
مسكونی را داده است. وعده ای كه به جز بار مالی عايدی ديگری 
برای دولت سيزدهم ندارد. وعده ای نيمی از آن همچنان در حال 
خاک خوردن است و نيم ديگرش هنوز به مرحله خاكبرداری 
نرسـيده اسـت. دولت از دو سال پيش طرح مسكن ملی را راه 
اندازی كرد و طی اين دو سـال تنها حدود 50 هزار مسـكن از 
تعهداتش را توانست عملی كند. حالا محمود محمودزاده با بيان 
اينكه بيش از يك ميليون و 70 هزار واحد اقدام ملی مسـكن 
برنامه ريزی شـده است گفته است: يكی از مشكلات پروژه ها 
تاخيـر در روند صدور پروانه های سـاختمانی اسـت. محمود 
محمـودزاده اظهـار كرد: بيش از يـك ميليون و 70 هزار واحد 
مسـكونی در قالب طرح اقدام ملی مسـكن در برنامه است كه 
534 هزار واحد آن از مرحله خاک برداری عبور كرده اسـت. 
هركدام از پروژه ها نيز به نتيجه اجرايی برسد رسانه ای و اعلام 
می شود. در بخشهايی هم كه تاخير ايجاد می شود موضوع به 

اطلاع می رسد.
وی افزود: با وجود مش��کلاتی که وجود دارد پروژه ها به مرحله 
اجرا رسیده است. از جمله این مسائل می توان به تاخیر در صدور 
پروانه ساختمانی در بعضی مناطق اشاره کرد. در برخی شهرها 
مدتهاست منتظر صدور پروانه ساخت توسط شهرداری ها هستیم. 
معاون وزیر راه و شهرسازی با بیان اینکه تمامی پروژه های اقدام 
ملی رصد و در حل مشکلات آن تلاش می شود گفت: پروژه هایی 

که دچار مس��ائل محلی نش��ده باشد در مراحل مختلف پیشرفت 
اعم از سفت کاری و اتمام اسکلت قرار دارد. ولی بعضا اختلاف 
نظرهای منطقه ای مثل کند بودن روند صدور پروانه ساختمانی 
وجود دارد. محمودزاده درباره تاثیر افزایش قیمت سیمان و فولاد 
بر پروژه های اقدام ملی در هفته های اخیر گفت: قطعا در روزهای 
آینده با وصل شدن برق کارخانجات قیمت نهاده های ساختمانی 
پایین می آید. از طرف دیگر ما تفاهم نامه ای با وزارت صمت داریم 

که به طور مش��خص برای پروژه های حمایتی س��همیه مصالح 
س��اختمانی اختصاص یابد. این موضوع به کاهش قیمت تمام 
ش��ده واحدهای اقدام ملی مس��کن کمک می کند. وی در عین 
حال گفت: حتما کاهش عرضه سیمان و فولاد بر سرعت کارها 
در پروژه اقدام ملی تاثیر می گذارد ولی این مش��کلات چندان 
طول نخواهد کش��ید. معمولا هم ذخایر کارگاهها صفر نیس��ت. 
این بدین مفهوم نیس��ت که تا دو س��ه هفته کارها با صد در صد 

ظرفیت جلو می رود؛ زیرا طبیعی اس��ت که هر ش��وکی در بازار 
مصالح وارد شود در بخش ساختمان تاثیر می گذارد.

مسکن ملی در یک نگاه � 
شهریوماه ۱39۸ طرح اقدام ملی مسکن با حضور رییس جمهور 
کلنگ زن��ی ش��د و ۱۸ آب��ان ماه ۱39۸ ثب��ت نام از متقاضیان در 
چهار استان آغاز و سپس به دیگر استانها تسری پیدا کرد. ابتدا 
برای این پروژه ۴00 هزار واحد تعریف ش��د که هم اکنون ۵3۴ 
ه��زار واح��د در مرحل��ه اجرا قرار دارد. در پنج مرحله ثبت نام این 
طرح در سامانه اقدام ملی به نشانی tem.mrud.ir مجموعا ۲.۲ 
میلیون نفر نام نویس��ی کردند که ۵30 هزار خانه اولی مش��مول 
ای��ن ط��رح قرار گرفتند. تا کنون دو مرحله افتتاح صورت گرفته 
ک��ه روز یک��م آب��ان ماه ۱399 تع��داد ۱۱ هزار و ۵۶0 واحد و روز 
۲۱ تی��ر ۱۴00 تع��داد ۲۸ ه��زار و ۵۱۸ واحد جمعا ۴0 هزار و 7۸ 
واحد به بهره برداری رسیده است. وام این پروژه از طریق آورده 
متقاضیان و وام بانکی پیش می رود. از ابتدا تسهیلات این طرح 
۱00 میلیون تومان با نرخ سود ۱۸ درصد بود که به ۲۵0 میلیون 
تومان افزایش یافته است. آورده متقاضیان در مرحله اول حدود 
۴0 میلیون تومان است. میانگین قیمت این واحدها در کل کشور 
طبق ش��اخص س��ازمان برنامه و بودجه در س��ه ماهه دوم سال 
۱399 متری ۲.۸ میلیون تومان است که البته بر اساس آخرین 
محاسبات اداره کل راه و شهرسازی استان تهران به 3.7 میلیون 

تومان در هر متر مربع رسیده است. 

در حالی که مسئولان بخش سیاست گذاری صنعت ریلی مدعی افزایش بهره وری در این صنعت هستند، اما آمار نشان دهنده حذف ۶9 لوکوموتیو 
و کاهش بهره وری در این بخش است. دوم خرداد ماه سال جاری، محمد اسلامی، وزیر راه و شهرسازی در حاشیه مراسم بزرگداشت روز ملی 
بهره وری در محل شرکت راه آهن جمهوری اسلامی با بیان اینکه راه آهن در مسیر پیشرفت و تبدیل شدن به یک سازمان پیشرفته قرار دارد، 
گفت: خدا را ش��اکر هس��تیم که دغدغه بهبود، تغییر و تحول در راه آهن، با اقدامات نهادی که انجام ش��ده اس��ت، در ش��کل و قالب مرکز جهادی 
پیشرفت روز به روز خود را معنی کرده و به سمت اثرگذاری پیش می رود. در مسیری هستیم که یک راه آهن پیشرفته و با کیفیت و اثرگذار در 

زندگی مردم و حمل ونقل کشور را تجربه کرده و به آن بیش از گذشته افتخار کنیم. 

مدیرکل فرودگاه مهرآباد گفت: به مناسبت برگزاری مراسم تنفیذ ریاست جمهوری، فرودگاه مهرآباد فردا از ساعت ۱0 تا ۱۲ بسته خواهد بود. ابراهیم مرادی، 
عضو هیئت مدیره شرکت فرودگاه ها و ناوبری هوایی ایران و راهبر فرودگاه مهرآباد، گفت: براساس نوتام سری آلفای صادره از سوی سازمان هواپیمایی کشوری، 
فرودگاه های داخل پایانه هوایی تهران به جز فرودگاه امام )ره(، از ساعت ۱0 تا ۱۲ فردا بسته خواهند بود. مرادی ضمن پوزش از مسافران به دلیل تاخیرات 
احتمالی در انجام پرواز ها به دلیل تعطیلی فرودگاه  افزود: در خارج از ساعات یاد شده، محدودیتی برای پرواز های فرودگاه بین المللی مهرآباد وجود ندارد و جریان 
عادی پرواز های این فرودگاه همچنان برقرار خواهد بود. همچنین سخنگوی سازمان هواپیمایی کشوری با اشاره به بسته بودن دو ساعته فرودگاه های استان 

تهران و البرز به دلیل مراسم تنفیذ ریاست جمهوری گفت: این دستورالعمل برای کلیه شرکت های هواپیمایی و فرودگاههای مربوطه ارسال شده است.

تعطیلی 2 ساعته فرودگاه های تهران و البرزحذف ۶۹ لوکوموتیو از شبکه ریلی طی ۲ سال

ممنوع الورود شدن کامیون های ایرانی به اروپا 
در صورت عدم نوسازی

مدیرکل ترانزیت و حمل و نقل بین المللی س��ازمان راهداری و 
حمل و نقل جاده ای اعلام کرد: اگر نوسازی ناوگان در ایران به 
خوبی اجرا نشود در آینده ممکن است برای ورود کامیون داران 
ایرانی به کشورهای اروپایی به مشکل برخورد کنیم و هم اکنون 
کامی��ون داران روس��ی و ترک برن��ده رقابت در بازار حمل ونقل 
بین المللی هس��تند. جواد هدایتی اظهار کرد: نوس��ازی ناوگان 
تجاری و بین المللی را باید از چند زاویه نگاه کرد، بخشی از آن 
به ناوگانی که با اروپایی ها در ارتباط هستند بر می گردد که عمدتا 
کالاه��ای حیات��ی، مواد اولیه و صنعتی مورد نیاز خط های تولید 
از این طریق تامین می ش��ود و ضرورت جدی تری دارد چرا که 
کش��ورهای اروپایی با توجه به حساس��یت هایی که روی مسائل 
زیست محیطی و حمل و نقل سبز دارند، برایشان مهم است که 
ناوگانی که به کشورشان وارد می شود، استانداردهای آلایندگی 
لازم را داشته باشد. وی افزود: اگر کامیون های ایرانی نوسازی 
نشوند در آینده با مشکل مواجه خواهند شد و حتی ممکن است که 
در آینده امکان ورود به اروپا را نداشته باشند یا با جرایم سنگینی 
مواجه ش��وند. البته اروپایی ها در حال حاضر از این اس��تانداردها 
نیز عبور کرده اند و در حال نوس��ازی ناوگان خود با خودروهای 
برقی هستند و به تدریج می خواهند در راستای حمل ونقل سبز 
خودرهای سوختی را حذف کنند بنابراین اگر نتوانیم شرایط آن ها 
را که در حالت حداقلی اس��تاندارهای آلایندگی ناوگان حمل و 
نقل اس��ت، تامین کنیم قطعا ناتوگان ما نمی تواند در آینده به 
مبادلاتشان با اروپایی ها ادامه دهند و مجبور خواهیم شد که از 
ناوگان کشورهای دیگر استفاده کنیم. مدیرکل ترانزیت و حمل 
و نقل بین المللی سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای ادامه 
داد: نکته مهم دیگر در این زمینه این است که حمل ونقل جزو 
بخش های هزینه بر تجارت اس��ت بنابراین وقتی برای ناوگانی 
هزینه می شود باید بتوان با با کشورهای دیگر رقابت کرد و برای 

رسیدن به این مهم باید قیمت کامیون نیز منطقی تر شود.
وی اعلام کرد: در حال حاضر برای بخش عمده کالاهایی که 
از اروپ��ا می آی��د رقابت��ی بین ناوگان ایرانی و ناوگان ترک وجود 
دارد ک��ه ب��ار را بگیرن��د اما در ترکیه کامیون نو را ۸0 هزار دلار و 
کامیون دس��ت دوم را حداکثر تا ۵0 هزار دلار می خرند که اگر 
آن را با دلار ۲۵ هزار تومانیِ آزاد هم محاس��به کنیم حدود دو 

میلیارد تومان می شود. 

وزی��ر نف��ت گفت:م��ا در ای��ن مدت بی��ش از ۱00 میلیارد نفت 
نفروختیم و آنچه که فروختیم با مشکلات بود. هدف فروپاشی 
نظام بود. بیژن زنگنه در نشست رئیس جمهور با مدیران ارشد 
دولت اظهار کرد:من به عنوان شهروند ایرانی خودم را قدردان 
آقای روحانی می دانم که موضوع فصل هفت ش��ورای امنیت 
را ح��ل و فص��ل ک��رد. وی ادامه داد: من از س��ال ۶7 وزیر بودم 
ام��ا هی��چ دولت��ی را مظلوم تر از دولت تدبی��ر و امید نمی دانم. 
اداره کش��ور با وجود تحریم ها کاری کارس��تان بود. قابل انکار 
نیس��ت که مدیریت ما جهان س��ومی اس��ت، اما عملکرد دولت 

درست بود.
وزی��ر نف��ت خاطرنش��ان کرد: در ای��ن دوره نه برای نفت خام و 
محصولات پتروشیمی و …حتی یک بشکه معافیت نداشتیم 
. م��ا در ای��ن م��دت بی��ش از ۱00 میلیارد نفت نفروختیم و آنچه 
که فروختیم با مش��کلات بود. هدف فروپاش��ی نظام بود. ما در 
این دولت با همت ملت نگذاش��تیم به هدف خود برس��د. دولت 
در این هش��ت س��اله و این سه س��ال جنگ اقتصادی کارهای 

مهمی کرد.
زنگنه گفت: از ابتدای دولت دوازدهم این تعبیر را داش��تم که 
دوره ریاس��ت جمهوری یازدهم و دوازدهم، دوره س��ختی است 
اما فکر نمی کردم آنقدر سخت باشد؛ خداوند را سپاسگزارم که 
این دوره را با ش��رافت به پایان رس��اندیم. وزیر نفت خاطرنشان 
کرد: عملکرد دولت در این س��ه س��ال اخیر نمونه بازر اقتصاد 

مقاومت��ی ب��ود به عنوان مث��ال، در صادرات نفت اقدامی بزرگ 
ش��د و اصلا قابل مقایس��ه با دوره های قبل نبود، در دوره قبل 
از تحریم ها بیش از یک میلیون بش��که معافیت برای صادرات 

داشتیم، اما در این دوره برای هیچ چیز یک بشکه معافیت هم 
نداش��تیم. وی گفت: دولت کارهای بزرگی در این مدت انجام 
داد، میزان تولید گاز کشور با تمرکز بر پارس جنوبی ۲.۵ برابر 

ش��د و از ۲۸0 میلی��ون مت��ر مکعب ب��ه ۸00 میلیون متر مکعب 
افزایش یافت. ظرفیت تولید ما از میدان مشترک غرب کارون 
۵ برابر شد و از 70 هزار بشکه در سال 9۲ به ۴00 هزار بکشه 

در سال جاری رسید.
وی تصریح کرد: 3۲ طرح پتروش��یمی در این مدت انجام ش��د، 
پیش��برد طرح ها جهش س��وم ما را در س��ال ۱۴0۴ قادر می کند 
که 33 میلیارد دلار محصولات پتروشیمی تولید کنیم. پوشش 
گاز رسانی کشور به 9۵ درصد کل جمعیت رسید که آثار زیست 

محیطی دارد. 
وی همچنی��ن  اظهارک��رد: ابر پروژه بید بلند خلیج فارس یکی 
از طرح های بزرگ جمع آوری گازهای مشعل در مناطق نفت 
خی��ز در دول��ت آغاز ش��د و خاتمه یاف��ت. در آغاز دولت یازدهم 
پیشرفت واحدهای پالایشگاه ستاره خلیج فارس ۴7 درصد بود 
که تکمیل و این طرح باعث شد در تولید بنزین خودکفا شویم؛ 
ظرفیت نفت و فرآورده های ما ۴ برابر شد و از ۵.9 میلیون تن 

در سال 9۱ به ۲3 میلیون تن در سال 99 رسید. 
زنگنه در بخش پایانی گفت: اکنون در مقطعی خطیر هستیم و 
همگی برای وحدت ملی باید تلاش کنیم و با پرهیز از تندروی، 
نفرت پراکنی و خشونت این موضوع محقق می شود. وزیر نفت 
یادآور شد: تجربه به ما نشان داده که با تغییر دولت ها، تغییری 
در وضعیت زندگی مردم ایجاد نمی ش��ود مگر آنکه در رویه ها 

تغییر حاصل شود.

زنگنه از ناتوانی در فروش 100 میلیارد  نفت خبر داد:

فروش نفت در دوران تحریم با مشکلات

در حال��ی ک��ه قیم��ت بلیت هواپیما در طول حدود یک ماه و نیم گذش��ته افزایش یافته 
اس��ت و مقرر ش��ده بود تا تکلیف آن به زودی مش��خص ش��ود، پس از هفته ها جلسه ای 

برگزار شد که به نظر فایده ای نداشت و باز هم بلاتکلیف ماند.
 پس از اینکه شرکت های هواپیمایی در اقدامی خودسرانه و با هماهنگی کامل قیمت 
بلیت هواپیما را در مس��یرهای داخلی تا 30 درصد افزایش دادند، انتقادات بس��یاری از 
سوی وزیر راه و شهرسازی و مسئولان سازمان هواپیمایی کشوری و نمایندگان مجلس 
نس��بت به این اقدام مطرح ش��د و قرار بود ایرلاین ها نرخ های افزایش یافته خود را به 

قیمت های مصوب قبلی برگردانند.
 بارها مس��ئولان س��ازمان هواپیمایی بر این نکته تاکید کردند که این اقدام ایرلاین ها 

در افزایش قیمت بلیت هواپیما مصداق تبانی و رقابت مضر است و باید آن ها به قانون 
احترام بگذارند و قیمت ها را به نرخ های سابق مصوب یعنی نرخنامه مصوب آبان ماه 
سال گذشته بازگردانند. از سوی دیگر نیز پرونده ایرلاین های متخلف به دستگاه های 
نظارتی ارس��ال ش��د تا با آن ها برخورد ش��ود. اتفاق عجیب دیگری که افتاد این بود که 
طی هفته های گذش��ته بارها و بارها جلس��اتی برای نشس��ت ش��ورای عالی هواپیمایی 
کشوری با حضور وزیر راه و شهرسازی هماهنگ شده اما هر بار به دلیلی این جلسات 
به تعویق می افتاد. نهایتا روز گذش��ته جلس��ه ش��ورای عالی هواپیمایی کشوری برگزار 

شد اما بی فایده.
محمد اس��لامی -وزیر راه و شهرس��ازی- در نشست شورای عالی هواپیمایی کشوری 

که با حضور سایر اعضای این شورا در ساختمان دادمان تشکیل شد، در این باره گفت: 
ضروری اس��ت انجمن ش��رکت های هواپیمایی، از اقدام ناهماهنگ با ش��ورای عالی 
هواپیمایی کشوری در افزایش نرخ بلیت هواپیما خودداری کند. وی درباره نرخ بلیت 

هواپیما افزود: در نرخ گذاری، دو مساله اهمیت دارد. 
یک��ی محاس��بات ع��ددی هزینه ها و درآم��د ایرلاین ها و دیگ��ری نقش حاکمیت در 
حمای��ت توام��ان از هم��ه اقش��ار جامعه و صنعت هوانوردی اس��ت. نهایتا به گفته وزیر 
راه مقرر ش��د کمیته کارشناس��ی با حضور کارشناس��ان بی طرف، نمایندگان س��ازمان 
هواپیمایی کشوری و نمایندگان شرکت های هواپیمایی تشکیل شود تا در این زمینه 

تصمیم گیری شود. 

بلاتکلیفی قیمت بلیت هواپیما در جلسه ای بی فایده

لزوم توجه بیشتر به بخش خصوصی وزیر نیرو با بیان اینکه بخش عمده صنعت آب و برق در بیرون از سازمان دولت است 
و باید به بخش خصوصی بیشتر توجه کرد،گفت: در عین حال باید حواسمان باشد که 
یک س��وداگر لباس صنعت گر را بر تن نکند. رضا اردکانیان در آخرین نشس��ت ش��ورای 
معاونان وزارت نیرو و مدیران عامل شرکت های استانی آب و برق اظهار کرد: به تمامی 
همکاران صنعت آب و برق بعد از ۱370 روز توفیق خدمت در قالب تیم پرتلاش عرض 

خداقوت دارم و قدردان زحمات آن ها هستم. وزیر نیرو خاطرنشان کرد: به طور طبیعی 
در انتهای هر مأموریت و دوره ای باید ارزیابی کلی از عملکرد خود داش��ته باش��یم. باید 
در ای��ن ش��رایط ب��ه اه��داف خود نگاه کنیم تا ببینیم منطب��ق با اهداف پیش رفته ایم یا 
خیر؛ این پاس��خ نش��ان دهنده عملکرد و تلاش انجام ش��ده است. وی با اشاره به هدف 

خود در کمک به دولت دوازدهم در کسوت وزیر نیرو تصریح کرد: من به عنوان معدود 
وزرایی هس��تم که نیمه راه به دولت دوازدهم ملحق ش��دم. چرایی الحاق و بهره مندی 
از این توفیق و افتخار خدمت عمدتاً به ش��رایطی برمی گش��ت که با آمدن این گروه 
جدید در کاخ س��فید و در اختیار گرفتن بزرگترین قدرت نظامی و اقتصادی دنیا، س��عی 

در این داشتند در منطقه مشکلاتی را ایجاد کنند. 


